

# onection

**Issue I** 

September 2016

Have you taken a break this summer? Whether you went away for vacation or stayed home, may you always remember these words,

"Give thanks to the Lord, for He is good; His faithful love endures forever." - Psalm 107:1

Welcome back to a new school year. This is our first monthly newsletter "Connection." We want you to be connected and know what your child is learning at church. 1 Corinthians 3:10 talks about building a spiritual foundation which I think it's a good analogy for our job of teaching kids the truths of God's word: truth on truth, precept upon precept, one level at a time.

God's plan is for children to grow mentally, physically, socially, emotionally, and spiritually. As parents and teachers partner in teamwork, we can find success when we join God in the way He created kids to learn and teach them at appropriate levels of understanding.

Our mission is to help the children grow to know, love, serve Jesus Christ, and share His gospel. We invite you to join our ministry to make a difference in these children's lives. Your involvement is the key element for a fruitful Children Ministry. Stay Connected!



Miranda Liang

Children's Director Children.rccc@gmail.com

Calendar: Sept. - Dec. 2016

-9/4 New semester - 10/31 Fall Festival

-9/9

AWANA begins - 11/25 Thanksgiving Service

-10/7-9 Mission Conf.

- 12/24 Christmas Eve Presentation



## SUNDAY SCHEDULE

# Session I: 9:30am - 11:00am

-Nursery: (age 2 and under, room 156)

-Preschool I: (age 3, room 158)

-Children Worship I: (Pre II - 1st Grade)

-Children Sunday School: (2<sup>nd</sup> - 5<sup>th</sup> Grade)

### Session II: 11:15am - 12:30am

- -Nursery: (age 2 and under, room 156)
- -Preschool I: (age 3, room 158)
- -Children Worship II: (2<sup>nd</sup> 5<sup>th</sup> Grade)
- -Children Sunday School: (Pre II 1st G)



FRIDAY NIGHT

7:30pm - 9:30pm

Growing in Faith

September Bible Lessons

John 2:1-11 John 4:46-54 John 9:1-38 John 11:1-45



# connection

大家暑假過得愉快嗎?不論在家還是出外,願我們都常常記得詩篇 107:1"你們要稱謝耶和華,因他本為善,他的慈愛永遠長存。"

新的學年又要開始了。 "聯結", RCCC 兒童事工月刊也迎來了創刊號。 我期待"聯結"月刊把我們聯結起來,讓大家知道神託付給我們的孩子在教會學了什麼,和要學什麼。 哥林多前書 3:10 說到屬靈根基的建造,我想我們教導孩子們上帝話語的真理,就是在建造這樣的根基:一步一步在真理上紮根,越來越明白神話語的奧秘。

神對孩子的心意,是要他們在心智、身體、社交、感情並屬靈上一同地增長。讓我們同心努力吧!按上帝的心意、照孩子所能理解的方式來教導他們,幫助孩子們能越來越認識耶穌基督,愛耶穌基督,事奉耶穌基督,並且分享祂的福音。這,就是我們的使命。

作為兒童事工主任, 我懇切邀請您加入事工團隊,使孩子們的生命不再一樣。您的參與,是兒童事工成長極其重要的一部份。**讓我們聯結** 起來!



梁婉明 傳道

兒童事工主任 Children.rccc@gmail.com **Issue I** 

September 2016

行事曆: 2016年9~12月

-9/4 新學期

- 10/31 秋收盛會

-9/9 AWANA 開始

- 11/25 感恩節聚會

-10/7-9 宣道年會 - 12/24 聖誕夜聚會





# 主日程序

## 第一堂: 9:30am - 11:00am

- 嬰兒看護 (2歲及以下,156 教室)
- 學前班**I** (3歲,158 教室)
- 兒童敬拜**I** (學前班**II** 1年级)
- 兒童主日學(2-5年级)

## 第二堂: 11:15am - 12:30am

- -- 嬰兒看護 (2歲及以下,156 教室)
- 學前班**I** (3歲,158 教室)
- 兒童敬拜**II** (2-5年级)
- 兒童主日學 (學前班II 1年级)



週五晚上 7:30pm - 9:30pm 信心的成長

九月聖經課程

1. 约翰福音 2:1-11

2. 约翰福音

4:46-54 3. 约翰福音

9:1-38

4. 约翰福音 11:1-45